

**Subject: Stoppage of Cement Plants**

**No.4 & 5**

In line with the precautionary measures and procedures issued by the Supreme Committee for Crisis Management in accordance with the directives of H.H. the Amir Sheikh Tamim Bin Hamad Al Thani to combat the spread of Coronavirus (Covid-19) in the State of Qatar.

And in light of the current situation related to decrease in the cement demand in the local market, **the Company's Board of Directors decided to stop the operation of Cement Plants No.4 & 5 with effect from Wednesday 01/04/2020 till further notice.**

Kindly be acknowledged.

Thanks & Best Regards,

Mohamed Ali Al-Sulaiti  
General Manager

**الموضوع: إيقاف تشغيل مصنع الاسمنت**

**رقمي (4 و 5)**

تمشياً مع القرارات والإجراءات الاحترازية الصادرة من اللجنة العليا لإدارة الأزمات في دولة قطر، وفقاً لتوجيهات صاحب السمو أمير البلاد الشيخ/ تميم بن حمد آل ثاني – حفظه الله، لمكافحة انتشار وباء الكورونا (كوفيد 19) في دولة قطر.

وفي ظل الأوضاع الراهنة المتعلقة بانخفاض الطلب على الإسمنت في السوق المحلية.

فقد قرر مجلس إدارة الشركة إيقاف تشغيل مصنعي الإسمنت رقمي (4 و 5)، اعتباراً من يوم الأربعاء 2020/04/01م، وذلك حتى إشعار آخر، على ضوء تطورات الأوضاع الراهنة في البلاد. برجاء تكريم سيادتكم بالإحاطة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام

،،،

محمد علي السليطي

المدير

العام